
Referat fra styremøte 18.mai 2021 

Til stede: Anette B. Nordby, Nina Skjelstad, Nicholas M. Moltzau, Elizabeth Wilhelmsen, Anne Lise 

Ytreberg, Christian F. Ekeren, Anne-Marit Stane, Stine Haakensen. 

 

1.Referat fra styremøte 2.mai 

Godkjent 

2. Status oppdatering Brønnøysundregisteret 

Anette lager et dokument som Geir og Oddlaug må signere, signaturrett overføres til Anette og 

Nicholas. 

3. Regnskap 

Anette, Anne-Marit og Oddlaug hadde møte med Arinto regnskap 14.mai, de utarbeidet rutiner for 

regnskap videre. Anette informerte styret om hva de hadde kommet fram til. 

4. Årsmøtet ferdigstilt  

5. Tilbud om tepperens til klubbens medlemmer 

Aksepterer tilbudet, Anette informerer PR 

6. Ekstraordinært årsmøte 

Valgkomiteen mangler et medlem, vi legger opp til et ekstraordinært årsmøte med avstemming om 

nytt medlem. Styret presiserer at de ønsker på det sterkeste at alle grener skal være representert, vi 

ønsker at det nye medlemmet skal være fra LP eller RL. Styret foreslår kandidater.  

7. Treningsavgift 

Etter samtale med Arinto går vi over til å fakturere treningsavgiften, gjelder fra 2022. 

8. Endring av hallregler 

 A: Valper under 16 uker. 

Vedtak: Valper som har tatt 12-ukersvaksine og betalt treningsavgift for, kan være med inn på 

trening på eiers risiko. Valpen skal holdes adskilt fra andre hunder frem til 16 ukers alder. 

 B: Løse hunder uten kontroll 

Når hunden ikke er under trening, skal den være oppstallet/bundet eller under kontroll. Hunder som 

ikke er i trening, men som medfører unødvendig sjenanse (f.eks. mye bjeffing, bråk mm.) skal ikke 

oppholde seg i hallen. 

 

Anette «rydder» opp enkelte punkter under treningsregler og flytter på avsnitt dersom det er behov. 

9. Status Lillo/hallen: 

Hallen fortsatt stengt, Ullensaker har stadig strenge regler. 

 



 


